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Oœwiadczenie skierowane do prezesa Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Spo³ecznego Henryka Smolarza

Szanowny Panie Prezesie!
W zwi¹zku z tragedi¹ powodzi, która dotknê³a nasz kraj, wiele miejscowoœci i wielu Polaków zamiesz-

kuj¹cych miasta i tereny wiejskie, Kasa Rolniczego Ubezpieczenia Spo³ecznego podjê³a inicjatywy
umo¿liwiaj¹ce rolnikom i rodzinom rolniczym uzyskanie stosownych ulg.

W zwi¹zku z tym zwracam siê do Pañstwa z pytaniem, czy s¹ znane dane liczbowe dotycz¹ce powsta-
³ych strat. Chodzi mi w szczególnoœci o to, ilu rolników, ile rodzin rolniczych mo¿e liczyæ na uzyskanie
stosownej ulgi, i o to, jak¹ one bêd¹ mia³y wysokoœæ. Czy s¹ ju¿ oszacowane ³¹czne koszty ulg planowa-
nych do udzielenia?

Z powa¿aniem
Eryk Smulewicz




